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Vážení přátelé, 

 
Máme tu jarní vydání krupských Střípků. Pokusím se shrnout to 

nejdůležitější, co se v naší obci děje. 

 

Nový obchod 
Na začátku roku se začalo bourat stavení č. p. 9 bývalé Caltovo. 

Do měsíce byla hotová základová deska a na konci dubna byla 

nová stavba pod střechou. Firma Stavitelství Adamec, která 

zakázku vysoutěžila, pokračuje v díle svižným tempem. 

V současné době se pracuje na elektroinstalacích, dělají se 

rozvody vody, odpadů a pomalu se začnou nahazovat vnitřní 

omítky. Termín kolaudace byl stanoven do konce listopadu a 

naším cílem je otevřít nový obchod co nejdříve po kolaudaci. Za 

tímto účelem už byl zveřejněn záměr pronájmu prodejních a 

skladových prostor, aby měl budoucí nájemce možnost, se na 

otevření obchodu včas a řádně připravit. Přihlásit se do soutěže 

může kdokoliv. Proto jsme stanovili bodové hodnocení nabídek, 

abychom mohli mezi případnými vícero zájemci vybrat toho 

nejvýhodnějšího. Prozatím tedy vím jen o jednom vážném 

zájemci, který má o provozování obchodu v Horní Krupé 

dlouhodobě vážný zájem. 

U stavby obchodu se bohužel budeme muset obejít bez dotace. 

Dotační program sice zůstal nevyčerpán, ale jeho základní 

podmínka uspokojit alespoň 20 zájemců byla naplněna 

dostatečně, zájemců bylo uspokojeno 26 a zbylé prostředky 

budou použity na jiné účely.  

 

Voda 
Nedávno proběhla odstávka vody, kdy se na hlavníku opravilo 

několik uzávěrů, aby bylo možné provádět budoucí opravy bez 

nutnosti odstavit vždycky celou ves. Oprav bude časem jenom 

přibývat, nic nevydrží fungovat věčně. Proto se na to 

připravujeme s předstihem. Nejbližší plánované výměny šoupat se 

budou týkat zbytku ulice na stráni, další opravy se provádí 
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příležitostně.  

Máme podanou žádost o povolení stavby Posílení vodárenské 

soustavy, která by měla propojit nový vrt pod koupalištěm 

s vodárnou. K vodárně by pak měla být přistavěna nová budova 

s filtrační technologií pro vodu z nového vrtu. Stavba se díky 

změnám ve stavebním řízení zdržela o půl roku, ale 

administrativní překážky se nakonec podařilo vyřešit a stavební 

řízení už běží. 

 

Veřejné osvětlení 
Na podzim minulého roku se realizovala stavba nového osvětlení 

na Údolí zároveň se stavbou elektrických sítí pro ČEZ distribuce. 

V současné době probíhá podobná akce v menším rozsahu 

v Horní Krupé, a to od starého obchodu směrem na Dolní 

Krupou. Termín dokončení veřejného osvětlení v této části je do 

16.6.2025. Na tuto akci je požádáno o dotaci z Programu obnova 

venkova Vysočiny. Ještě nás v blízké budoucnosti bude čekat 

velká stavba, kdy bude nahrazeno nadzemní elektrické vedení 

novým podzemním, a to od trafostanice za Tomšovskými až 

k nové školce. Při této příležitosti budeme také budovat nové 

veřejné osvětlení. Zároveň však bude demontováno připojení na 

kulturním domě, kterým je obecní úřad spojen s vedením 

obecního rozhlasu. Obecní rozhlas skončí a bude nahrazen 

novějším a modernějším řešením. 

 

Mobilní aplikace MUNIPOLIS 
Horní Krupá se připojila k obcím, které pro šíření informací 

používají různé mobilní aplikace. My jsme se rozhodli pro 

aplikaci Munipolis. Testování této aplikace probíhá už od 

podzimu minulého roku a finální rozhodnutí u této aplikace zůstat 

padlo v březnu letošního roku. Prosím všechny občany, aby si 

aplikaci nainstalovali, zaregistrovali se dle přiloženého letáku 

k odběru informací z obce Horní Krupá. Při registraci uveďte, 

prosím, své jméno, telefon, e-mailovou adresu a bydliště (číslo 

popisné). Budeme tak schopni některé informace, například o 
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odstávkách, lépe adresovat těm, kterých se to skutečně týká. 

Telefonní číslo pro zasílání SMS bude nově nutné i pro hlášení 

obecního rozhlasu. Pro příjem hlášení není nutný chytrý telefon. 

Hlášení funguje jako běžný telefonní hovor. Zazvoní vám telefon, 

vy přijmete hovor a hlasový automat vám hlášení obecního 

rozhlasu jednoduše přečte. Pak se hovor ukončí. V mobilní 

aplikaci si hlášení budete moci přehrát jako audiozáznam 

kdykoliv. 

Nějakou dobu ještě budou chodit informace jako dříve, než počet 

uživatelů zaregistrovaných v  Munipolis dostatečně vzroste. 

V historicky zanedbatelné době ovšem budeme nuceni přejít na 

novější řešení, proto doporučuji zaregistrovat se co nejdříve. Jistě 

vás napadlo, proč jednoduše nevezmeme současný seznam 

telefonů a e-mailových adres a neopíšeme si vás do nového 

systému sami. Šlo by to, ale legislativa si bohužel žádá váš 

souhlas s předáním osobních údajů, bez kterého se dnes 

neobejdeme. 

Kdo by měl problém s registrací do aplikace nebo neměl chytrý 

telefon, může vyplněný a hlavně podepsaný přihlašovací leták 

vhodit do schránky obecního úřadu. Registraci do systému 

provedeme za vás. 

 

Odpady 
Co by to bylo za Střípky, kdyby v nich chyběla kapitola o třídění 

odpadů. Toto téma má od nového roku opět vyšší důležitost. 

Kvóty pro třídění odpadů jsou a budou stále přísnější, ale má to 

smysl. Naše civilizace si se svými odpadky stále nedokáže dobře 

poradit a tak vše, co hodíme do popelnice nebo do 

velkoobjemového odpadu, zatím končí tím, že to vyhodíme 

někam do přírody, v našem případě do hluboké rokle u 

Chotěboře. To je dlouhodobě neudržitelné. Vytříděné plasty, 

papír, textil, železo a sklo se dají takřka 100% recyklovat, 

případně energeticky zužitkovat.  

Obrovským problémem jsou příměsi. Když někdo do skla vyhodí 

procelánové hrnečky nebo staré luxfery s vrstvami betonu, je celý 
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kontejner skla zpoplatněn, namísto abychom získali peníze za 

čistou surovinu. Stejně tak, když někdo hodí kartonovou krabici 

plnou různého odpadu do papíru, situace je stejná. Takové 

případy se potom promítnou do ceny za svoz na příští rok.  

Rád bych také upozornil na ZÁKAZ odkládat do sběrného dvora 

nebezpečný odpad. To jsou pneumatiky, lepenka, azbestové 

střešní krytiny, autobaterie, zbytky barev a nátěrů, různé 

chemikálie, zbytky stavebních hmot, zářivky a podobně. Týká se i 

prázdných kovových obalů od montážní pěny, která nepatří do 

kovového odpadu, ale do odpadu nebezpečného. Přítomnost obalů 

od montážní pěny nám v kovovém odpadu není tolerována a 

kromě administrativy spojené s přepravou nebezpečných látek 

jsme opět penalizováni výkupní cenou za železo. Náš sběrný dvůr 

ani žádný jiný obecní prostor není uzpůsoben pro skladování 

nebezpečných odpadů, proto probíhá svoz 2x ročně. Máte-li 

problém svoz stihnout, ozvěte se a domluvíme se na převzetí 

nebezpečných odpadů den předem.  

Zvláštní zmínku bych věnoval kontejneru na polystyren. 

Likvidace polystyrenu je velmi drahá záležitost, ale je možné jej 

„prodat“ bez poplatku. Má to ovšem podmínku, v kontejneru smí 

být pouze EPS, bílý obalový, kuličkový polystyren. Extrudovaný 

polystyren ze staveb, polystyren znečištěný lepidlem a ořezanou 

stavební pěnu prosím ukládejte rovnou do velkoobjemového 

odpadu. Veškeré kontaminanty nám práci ztěžují, protože musíme 

kontejner neustále přebírat.   

Vysloužilé elektrospotřebiče prosím odevzdávejte do kontejneru 

vcelku, ne jako změť rozlámaných plastů nebo neúplná a 

vykuchaná torza bez motorů a jiných součástí. Mohou být rozbité 

a nefunkční, ale jejich recyklace a zpětný odběr je možný pouze 

ve stavu, kdy splňují podmínku kompletnosti. Zbytky po 

elektrospotřebičích nám nikdo k recyklaci nevezme a nakonec 

skončí ve velkoobjemu, prakticky vyhozené do přírody. 

Všechny „nákupčí“ druhotných surovin, kteří nám v kontejnerech 

dělají nepořádek, bych rád poprosil, aby už jednou srovnané věci 

nepřehazovali.  
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Také prosím neodkládejte nic vedle kontejnerů. Pakliže 

v kontejneru není místo, informujte starostu, místostarostu nebo 

hospodářku obce, zajistíme vyvezení. To se týká i kontejnerů na 

sklo a plasty rozmístěných po vsi. Když nebudete ve sběrném 

hnízdě vědět, kam odpad patří, doptejte se, prosím, u starosty 

nebo místostarosty. Neodkládejte odpad mimo kontejnery.  

Kamery na sběrném dvoře jsou stále v provozu, zaměstnanec 

obce dostane v brzké době přímý přístup k záznamům a vzniklé 

potíže bude s dotyčnými komunikovat napřímo.  

Skoro to vypadá, že jsme obcí hříšníků, ale není to úplně pravda. 

Na závěr chci vyzdvihnout stále rostoucí počet těch, kteří 

dokážou vytřídit téměř vše a do komunálního odpadu vyhodí jen 

minimum. Děkuji vám, i vaše práce drží cenu odpadů v Horní 

Krupé na rozumné úrovni. Pokračujte, má to smysl. Apeluji na 

všechny, aby před vyhozením čehokoliv do popelnice (= do 

přírody) přemýšleli nad tím, zda není možné tu věc vytřídit do 

plastu, papíru, železa, hliníku, textilu apod.  

Ceny, které platíme, se odvíjí od celkové hmotnosti vytříděného 

odpadu a celkové hmotnosti komunálního odpadu. Dokud budou 

popeláři svážet každé dva týdny přetékající popelnice, bude cena 

za odpady rok od roku vyšší. 

 

Další projekty 
Tento rok by měla proběhnout ještě stavba nového septiku se 

zemním filtrem pro kulturní dům. Žádost o stavební povolení je 

již podána.  

Získali jsme 80% dotaci na pořízení manipulační techniky 

k novému traktoru. 

Na jaře nám byla schválena revidovaná žádost o dotaci na 

fotovoltaickou elektrárnu na střechách nové MŠ a kulturního 

domu. Nově se v ní počítá i s opravou střechy nad sálem a 

opravou hromosvodů na kulturním domě. Dotace by měla pokrýt 

náklady ze 70%. Výběrová řízení na opravu střechy a posléze i na 

realizaci FVE budou vypsána ihned po doladění detailů v 

projektu. 
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Na podzim je v plánu výsadba nové třešňové aleje od Horní 

Krupé ke koupališti. 

 

Sportovní a kulturní aktivity 
31.5.2025 proběhne v naší obci hasičská soutěž. Letošní ročník 

vyšla pořadatelská činnost na JSDH Horní Krupá. Akce se bude 

konat na fotbalovém hřišti, přijďte naše soutěžící podpořit. 

Na sklonku léta opět proběhne rozloučení s prázdninami. Termín 

je stanoven na 23.8.2025.  V plánu budou hry pro malé i velké a 

občerstvení pro aktivní i pasivní účastníky.   

Termín pro fotbalový turnaj zatím není pevně stanoven, ale 

organizace tohoto malého klání se už rozeběhla. Doporučuji proto 

sledovat zprávy z obce – nejlépe rovnou v aplikaci Munipolis. 

 

Občas se mi stane, že se ke mně dostávají různě zkreslené 

informace týkající se obecních záležitostí. Snažím se je vždy 

zpřesňovat, uvádět na pravou míru, otevřeně komunikovat 

důvody různých rozhodnutí. Budete-li mít jakýkoliv dotaz, ptejte 

se. Máte právo vědět co se děje a já vám o tom i rád povyprávím.  

Přeji Vám všem hezké léto a hlavně pevné zdraví. 

 

                                                                    Jaroslav Čáp, starosta 
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Radost a aktivity v naší mateřské škole:  

Pestrá paleta zážitků a komunitní sounáležitost 

 
Ve školce jsme se v posledních měsících rozhodně nenudili. Děti 

si užily bohatý program plný zábavy, poznání i společných chvil. 

Již v listopadu školku navštívil svatý Martin, který pro malé 

objevitele připravil na plotě zajímavé úkoly s lákavou odměnou 

na konci. Prosinec se nesl v duchu blížících se Vánoc. Děti 

společně rozsvítily vánoční stromeček v kulturním domě a ve 

svých třídách si užily předvánoční posezení plné pohody. 

Kreativitu a rytmus si osvojily při bubnování a starší děti z třídy 

Pastelky se vydaly za hranice všedního dne do planetária v 

Havlíčkově Brodě.  Nechyběla ani sportovní aktivita – pod 

vedením zkušených trenérů se děti naučily základy bruslení 

v Chotěboři.  

 

       
 

Do školky zavítala i živá zvířátka, konkrétně roztomilí králíčci, a 

pro malé sportovce byla připravena ochutnávka tenisu. Kulturní 

zážitky obohatila návštěva divadelního představení v Havlíčkově 

Brodě a na jaře se děti s nadšením pustily do hledání 

velikonočního pokladu, který ukryl zajíček Ušáček. Otevřeli jsme 

dveře školky a přivítali spoustu nových kamarádů, kteří k nám 

zavítali. Pak se na zahradu Berušek slétly všechny čarodějnice 

z okolí a o zábavu a spoustu zážitků tu nebyla nouze. 
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A bylo toho ještě spousta a spousta, prostě v naší školce není o 

zábavu nouze….    

Největší radost však všem přinesla komunitní akce "Proměna 

zahrady Berušky". Sobotní ráno přilákalo nečekaně velký počet 

rodičů, prarodičů a přátel školky, kteří se s obrovským nasazením 

pustili do práce. Plány byly ambiciózní, ale díky společnému úsilí 

se podařilo nejen je splnit, ale dokonce i překonat očekávání. 

Dovolte mi touto cestou ještě jednou srdečně poděkovat všem, 

kteří nám nezištně pomohli vytvořit pro naše děti inspirativní 

prostor k bádání, zkoumání, objevování, místo pro přirozený 

pohyb i zasloužený odpočinek. Díky této úžasné spolupráci se 

zahrada proměnila v místo plné podnětů a radosti ☺ 
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VEM DEJ 
Děkujeme, že nám pomáháte udržovat prostředí Vemdeje čisté. 

Daří se nám z něj mít kultivovanější prostor, aby podtrhnul 

hodnotu odložených věcí. Nepotřebným věcem dáváme šanci na 

druhý život a odložené věci znovu využíváme. Jejich koloběh je 

ve Vemdeji viditelný. 
Myšlenka Vemdeje vznikla už v roce 2013 za účelem sousedské 

výměny. Proto sem patří věci v takovém stavu, v jakém bychom 

si je sami chtěli vzít domů. 

 

Někdy si ale nejste jistí, kam s vyřazenými věcmi. 

 

Čisté a nositelné oblečení, 

obuv, tašky 

Vemdej, kontejner TextilEco u KD, 

Šatník (Charita Havlíčkův Brod), 

jednorázová sbírka charity Broumov 

Dětský textil, zboží a hračky 
Vemdej, kontejner TextilEco u KD, 

Sklady věcí pro pěstouny* 

Běžně znečištěné a děravé 

oblečení a obuv 
kontejner TextilEco u KD 

Funkční nádobí, domácí 

potřeby, dekorace, drobná 

elektronika 

Vemdej, kontejner TextilEco u KD 

Knihy Vemdej, kontejner TextilEco u KD 

Poškozené nádobí, 

elektronika, další domácí 

potřeby a drobný nábytek 

sběrné hnízdo v HK 

Plesnivý, mokrý a 

chemikáliemi znečištěný 

textil 

popelnice, sběrné hnízdo v HK, příp. 

svoz nebezpečného odpadu 
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* Sklady pro pěstouny přijímají jen čisté věci. Textil uvítají i v 

dospělé velikosti (teenageři). Je možné darovat i drobnější dětský 

nábytek - židličky, postýlky atd. Nejbližší sklad je ve 

Škrdlovicích (739041820) nebo je k dispozici Paní Kameníková z 

HB (777320002). 

- Protože nemáme žádné skladové prostory, prosíme, abyste 

zvážili nošení věcí, které neodpovídají sezóně (oteplováky v létě, 

kraťasy v zimě). Dlouho tu leží a máloco si někdo vezme. Takové 

věci raději věnujte charitě. 

- Připomínáme, že sem nepatří žádné potraviny a výživové 

doplňky. 

                                              Za tým Vemdeje Hana Vondráčková 

 

Tašky na tříděný odpad 

 
Pro občany naší obce jsou stále k dispozici tašky na tříděný 

odpad, a to buď ve velikosti 20 litrů nebo 40 litrů. Vyzvednout si 

je můžete zdarma v kanceláři OÚ.  
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SBÍRKA POUŽITÉHO OŠACENÍ 

pro Diakonii Broumov 

Proběhne 5. – 8. 6. 2025 v budově VEM-DEJ. 

Čt, Pá od 16,00 do 18 hod 

So, Ne od 8,00 do 10,00 hod 

Mimo uvedené hodiny bude budova VEM-DEJ 

uzamčena! 

Co můžete darovat 
Veškeré oděvy 

dámské, pánské, dětské – nepoškozené s fungujícími zipy 

Obuv 

nepoškozená ( zavázaná v igelitové tašce) 

Kabelky, batohy 

pouze nepoškozené a s funkčním zipem 

Lůžkoviny, prostěradla, ručníky, utěrky 

čisté i mírně poškozené 

Přikrývky, polštáře a deky 

pouze péřové 

Záclony, závěsy 

nepoškozené 

Látky 

minimálně 1 m čtvereční, prosíme, nedávejte nám odřezky a zbytky 

látek 

Menší elektrospotřebiče 

mohou být i nefunkční 

Knihy 

ideálně dětské, ale i pro dospělé čtenáře 

Co nemůžeme přijmout 
Znečištěný a vlhký textil 

nelze poskytnout potřebným 

Ledničky, televize, počítače 

Nábytek 

Jízdní kola, kočárky, nádobí, skleničky, porcelán 

transportem se znehodnotí 

Matrace, koberce 

z hygienických důvodů 
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Šmoulí show 
 

Každým rokem v únoru pořádá místní organizace Svazu žen 

tradiční dětský karneval. Nejinak tomu bylo i na začátku letošního 

roku.  

22. února vyrostla v sále kulturního domu šmoulí vesnička, která 

přivítala malé i větší návštěvníky. Nádherné malované kulisy nám 

tentokrát pomohli vytvořit i členové sboru Církve bratrské, kteří 

navíc připravili fotokoutek. Každé dítě dostalo u vstupu zdarma 

žeton na jednu fotografii na památku z tohoto krásného 

odpoledne. 

Šmoulinka a další šmoulové připravili několik soutěží, za jejichž 

splnění si děti odnesly krásné ceny. Největším lákadlem bylo ale 

jako vždy spuštění obrovského počtu balonků, které čekaly 

zavěšené u stropu. Šmoulí show měla také připravenu jednu 

novinku. Na balkoně byl umístěný elektrický bublinkovač. Děti 

byly z množství bublinek nadšené. Stejně tak jako z dárků 

v tombole. Při soutěžení, tancování a řádění dětem vyhládlo a tak 

přišlo vhod i cukroví napečené členkami Svazu žen, ale i dalšími 

ženami z obce. 

Díky tomu, že se v okolí Horní Krupé konaly ve stejný den i další 

karnevaly, byla účast o něco menší než v uplynulých letech. O to 

víc jsme si společné odpoledne mohli užít. 

Touto cestou bychom rády poděkovaly všem, kteří nám pomohli 

šmoulí karneval uspořádat a bez jejichž dobrovolné práce bychom 

se neobešly. Dětem pak můžeme slíbit další setkání 25. května na 

návsi, kde uspořádáme oslavu Dne dětí. 
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KOMINÍK 

 

Kominík pan Vydra přijede do naší obce  

v týdnu od 9. do 13. června 2025. 

Pokud máte zájem o revizi nebo čištění komína ve své 

domácnosti, přihlaste se na obecním úřadě do 2. června 2025. 

 

 

 

Nabídka kroužků anglického a francouzského jazyka 
 

Rád bych v Horní Krupé uskutečnil kroužky cizích jazyků pro 

děti z vesnice i okolí. Kroužky by byly dva. Jeden by byl zaměřen 

na anglický jazyk a druhý na francouzský jazyk. Kroužky by se 

týkaly dětí od druhé do páté třídy.  Mohly by se však přidat i o 

něco mladší nebo naopak starší děti. Kroužky by se konaly vždy 

jednou týdně v kulturním domě v prostorách zasedací místnosti. 

V kroužku anglického jazyka by se děti zlepšovaly ve 

výslovnosti, prohlubovaly svoji znalost angličtiny, konverzovaly 

mezi sebou, učily se slovíčka a probraly témata, která mohou být 

ve školní výuce vynechána. V kroužku francouzského jazyka by 

se děti učily základy jazyka, výslovnost a základy francouzské 

gramatiky. Výuka jazyků v kroužcích by jim mohla poskytnout 

výhodu na základních školách, kde je na druhém stupni nabízen 

druhý cizí jazyk, ale i na středních školách, kde je druhý cizí 

jazyk povinný. Nabízím tímto příležitost, jak vašim dětem 

poskytnout základ i něco navíc ve dvou velmi používaných 

světových jazycích. Kroužky by byly placené. Pokud byste měli 

zájem o tyto kroužky pro své děti, nebo chtěli bližší informace, 

prosím neváhejte mě kontaktovat na e-mail: st-m@seznam.cz 

nebo na telefonním čísle 721 648 156.  

 

                                                            Stanislav Med, Horní Krupá 

 

 

 

mailto:st-m@seznam.cz


15 

♣  ♣  ♣ ♣  ♣ 

 

Společenská kronika 
za období od posledního vydání Krupských střípků 

 
 
 

Narodily se tyto děti: 
 
Eliška Doležalová, Horní Krupá 
Jan Hlavinka, Horní Krupá 
 
 

                    Blahopřejeme a radujeme se z Vašeho dítěte. 
 

 

 

 

♣  ♣  ♣ ♣  ♣ 

 

 

 

 

Zemřeli: 
 
Marie Čápová, Horní Krupá 
Karel Česal, Horní Krupá 

 
                                     Vzpomínáme spolu s Vámi. 

 
♣  ♣  ♣ ♣  ♣ 
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Časopis je zapsán do evidence periodického tisku u MK ČR  
a bylo mu přiděleno evidenční číslo: MK ČR E 19537. 
Písemné příspěvky posílejte na OÚ Horní Krupá, 580 01 nebo 
e-mailem obec@hornikrupa.cz.   
Telefonické dotazy a připomínky na tel. čísle 569 436 145,  
725 101 163. 
Distribuováno zdarma do všech schránek. Pokud jste časopis 
nedostali, přihlaste se na OÚ, kde je k dispozici. 
Květen 2025 
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